
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 26.11.2024 kl. 18.00-21.30 
 

Deltagere: Morten, Hans Erik, Simon, Lars, Kamilla, Thomas og Jesper  

Afbud:   

 

Dagsorden Referat 

Siden sidst (30 min)  
1. Anders Dreyer 
2. Bane 1 
3. EFB piger 
4. Afslutningsfest 
5. Henry 

1. EFB har fået deres udbetaling. Jesper arbejder fortsat videre.  
2. Opsætning af hegn om bane 1 er udsat af årsager hos firma. 

Bander om bane 1 opsættes straks, når hegn er oppe. 
Der er en del vand på stien om bane 1 - Jesper kontakter Esbjerg 
Kommune (EK) mhp. afklaring af overdragelse af bane fra 
Nørregaard Anlæg til EK.  

3. Det er blevet besluttet på et bestyrelsesmøde i Bramming Boldklub, 
at de trækker sig fra samarbejdet.  
Der er fortsat en del arbejde for bestyrelsen omk. projektet – der 
arbejdes bl.a. hen over vinteren på at sætte ét fast hold. 
RBK har en interesse i noget lignende ala SFS-træning, som der er 
for drengene. 

4. 99 deltagende. Det var en god aften med gode indslag og snakke 
på kryds og tværs. Tak for en fed aften. Sæt allerede nu kryds d. 25. 
oktober 2025.  

5. Henry fortsætter sit gode arbejde.  

Økonomi (45 min) (HE) 
1. Perioderegnskab ÅTD 
2. Budget 2025 
3. Kørsel 
4. Ønsker om nye mål 
5. Kontingent-skriv på hjemmeside 

1. Opfølgning, indtægter og udgifter, pr. 5/11 2024, gennemgås og 
godkendes.  
Der skal nu indhentes registreringsattest på træners egen bil ifm.  
kørsels-indberetning for verificering.  

2. Budget for 2025 gennemgås og godkendes. 
3. Det besluttes, at bestyrelsesmedlemmer fremadrettet også skal 

have høj kørselstakst til eksterne møder, ligesom trænerne - fra 
2025.  

4. Der er et ønske om nye mål, fra tunge til letvægts mål. Tilbud er 
indhentet svt. omk. 100.000kr. Det besluttes, at disse indkøbes.  

5. Kamilla og Morten kigger på hjemmesiden igennem.  

Sport (45 min) (MM + TSF) 
1. Generel status 
2. Holland 
3. Indestævne 
4. EFB piger 
5. Kunstgræstider 
6. Indetider 

1. Senior: Der foregår et større arbejde i at fastsætte træner-teams. 
Ungdom: Der er stor tilslutning til vintertræning i år – både drenge 
og piger. Det er flot.  
Thomas deltog på DBU regionale årsmøde – der var flere punkter til 
drøftelse, som skal vedtages på årsmødet januar 2025.  

2. To U15 drenge-, et U17 pige- og et U19 drengehold skal til Holland i 
påsken 2025, torsdag eftermiddag-søndag aften. Hjemkomst natten 
til mandag. Stor tak til Susanne Nørregård og Jonna Frederiksen. 
Det er aftalt, at deltagende spillere skal lægge nogle kræfter i 
klubbens indendørsstævne, WoodUpp Cup 2025.   

3. Der er pt. 140/160 hold tilmeldt. Der er flere forskellige sponsorer 
involveret – offentliggøres senere - Men 1000 tak for jeres hjælp! 

4. Se pkt. 3 under ”Siden sidst” 
5. Nedgang i timeantal pr. 1/2-25 på kunststofbanen: RBK har blot fået 

tildelt 15 timer/ugen. Det virker umiddelbart til, at der er en skæv 
fordeling af banen mellem de klubber, som anvender banen. Det 



 

 

besluttes, at RBK undersøger nærmere – Jesper kontakter EK. 
6. RBK har tider fredag aften kl. 21.00 og lørdag morgen kl. 9.00. 12 

uger ud af bookede 22 uger er aflyst af RFC. Muligheder for andre 
spillesteder i næste sæson drøftes.  

Sponsor (15 min) (JF) 
1. Opsamling 

1. Morten træder ind i sponsorudvalget. Der arbejdes på en ny 
sponsor-formand, som skal indtræde i Bestyrelsen. 
Det besluttes, at ”sponsor-modulet” i Kluboffice skal anvendes 
fremadrettet.  

Evt. (15 min) 
1. Kunststofsbanen 
2. Bestyrelsen anno 2025 
3. Bestyrelsesafslutning 
4. Generalforsamling 

1. Simon undersøger hvilken serviceaftale, der er med Esbjerg 
Kommune på Kunststoftsbanen  

2. Hans Erik, Thomas og Lars er på valg. Lars genopstiller ikke.  
Mulige kandidater til hhv. bestyrelsen samt sportsudvalget drøftes.   

3. Dato fastsættes. 
4. 27. februar 2025. 

 


